



**Møde den: 17.06.2014 kl. 10.00-12.00**

**Sted:** 1445-019-parterre (Hos Anne)

**Dagsorden: Båndmøde VEST**

**Faste deltagere:** Eva Kvistgaard Arent (ST), Jesper Sølund Hansen (AR), Michael Mejlgaard Udby (BSS), Anne Christine Teglborg (FS), Lisette Prins (HE – ordfører) og Esben Højbjerg Larsen (koordinator)

**Note:** Jesper deltog under pkt. 1 og 2.

**Referat**

<b>Punkt 1</b>	<b>Midtvejsevaluering af Gecko</b>
Beskrivelse	<p><i>Fremlægges af: Lisette</i></p> <p><i>På båndmødet den 8. april blev det aftalt at evaluere Gecko umiddelbart før sommerferien. Vi tager derfor en snak om, hvordan det er gået med at tage systemet i brug på de fire hovedområder + FS. Forud for mødet bedes I tjekke op på jeres medarbejderes foreløbige erfaringer med Gecko.</i></p>
Referat	<p>Der er i vid udstrækning tilfredshed med systemet. Naturligvis har indkøringsfasen budt på enkelte knaster, men udfordringerne har været minimale. Servicen vurderes således at være i top. Flere peger dog på, at brugen af Gecko stiller krav om en mere omhyggelig screening af de vejledningssøgende.</p> <p>BSS har prøvet kræfter med eventdelen. Michael kunne berette, at eventfunktionen fungerer glimrende som tilmeldingsmodul, men at der eksisterer visse tekniske begrænsninger, der besværliggør mulighederne for et fælles AU-modul. I sin nuværende funktionalitet adskiller den sig i grunden ikke væsentligt fra AU Webshop.</p> <p>Båndet opfordrer foreløbigt til at bibeholde eventdelen, og at de mangler, som den måtte have, meldes tilbage til Gecko som et ønske til videreudvikling.</p>

Dato: 17. juni 2014

Sagsnr.:

Ref:

Side 1/7



<b>Punkt 2</b>	<b>Feedback på Studieguidе-kommissorium</b>
Beskrivelse	<p><i>Fremlægges af: Anne</i></p> <p><i>Studieguideredaktionen efterspørger feedback og/eller endelig godkendelse af kommissorium.</i></p> <p><i>Kommissoriet er fremsendt til båndet af Mona Ægidius den 28. maj, men er også uploadet på sharepoint (som en vedhæftning til punktet "Kommissorium studieguideredaktion", se emneliste). Læs/skim gerne teksten inden mødet.</i></p>
Referat	<p>Kommissoriet blev gennemgået punkt for punkt. Anne tog flittigt noter, som vil blive videreformidlet til Mona og Gitte V.</p> <p>Båndet sporer en ganske forståelig tvivl om beslutningskompetence hos studieguideredaktionen. Kommissoriet gør det ikke lettere at navigere i, og der efterspørges derfor en mere klar og præcis beskrivelse af kommandogange/ophæng. Eva kommer med et bud på en optimering afsnittet "Organisering, beslutning og udførelse", som rundsendes per mail til båndets medlemmer.</p> <p>Behandlingen af kommissoriet gav anledning til en diskussion af udrulningen af det mobilkompatible design, hvor der er en udbredt bekymring for, at arbejdsopgaven for den enkelte redaktør griber om sig. Der er derfor grund til at afstemme et passende ambitionsniveau i forhold til "det lange seje træk", som det forestående skrive/redigeringsarbejde udgør.</p> <p>Båndet vil vende problematikken på første møde efter ferien.</p>

<b>Punkt 3</b>	<b>Procesplan i forhold til vejledningsstrategien</b>
Beskrivelse	<p><i>Fremlægges af: Lisette</i></p> <p><i>Når vejledningsstrategien er vedtaget, regner vi med, at forløbet med at udarbejde handleplaner og evt. søge om midler til nye tiltag i 2015, skal gå meget stærkt. Derfor vil vi allerede nu foreslå en procesplan til arbejdsgruppen vedr. strategien. Bud på procesplan medbringes til båndmødet, og der ønskes en drøftelse mhp. på kvalificering.</i></p>
Referat	<p>Det forventes, at Berit Eika vil nikke til strategien inden sommerferien. Gitte Viftrup har sendt notat til Marianne Ping Huang med opsummering af den hidtidige strategiproces samt bud på</p>



	<p>procesplan. Julie Goodall taler med Berit om en proces, hvor strategien godkendes endeligt nu. Gitte V indkalder til møde i forretningsudvalget medio august for at drøfte mål for 2015 og planlægge arbejdet med handleplan.</p> <p>Lisette skitserede den foreløbige plan:</p> <p>Medio august: Arbejdsgruppen mødes for drøftelse af mål for 2015 og opstart af handleplaner for 2015. Der udvikles en standard/skabelon til handleplaner (Mia udarbejder forslag). Der tegnes en løs skitse over implementering af hele strategien, hvilke mål skal der handles på først, og hvilke kan med fordel skydes længere frem i tiden.</p> <p>September:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• VEST-båndet udarbejder handleplaner for vejledning og studieinformation i deres regi</li><li>• AU Career udarbejder handleplaner for karrieretiltag</li><li>• AU viden: EVU tiltag.</li><li>• IC: internationale tiltag.</li></ul> <p>Ultimo september: Arbejdsgruppen mødes og samler forslag til handlingsplaner.</p> <p>Primo oktober: Handleplaner for 2015 leveres til Uddannelsesbånd(?)</p>
--	---

<b>Punkt 4</b>	<b>Nyt om fremdriftsreformen</b>
Beskrivelse	<p><i>Fremlægges af: Lisette og Esben</i></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• <i>Nyt på kommunikationsfronten</i></li><li>• <i>Ny procedure for merit ved studieskift til orientering og eventuel kommentering (se bilag: emnemanchet + bilag til emnemanchet).</i></li></ul>
Referat	<p>Torsdag den 12. august blev studiefremdriftsreformen omtalt i en opdatering på AU's facebook-side. Opdateringen har resulteret 4-5 mail i fremdrifts-mailboksen.</p> <p>Der er lavet udkast til plakat med vigtige datoer, som snarest muligt vil blive omsat grafisk.</p> <p>Gitte Stavad og Louise Hauptmann er i tvivl, om VEST har over-</p>



	<p>blik over informationsopgavens omfang. Båndet vurderer, at det indtil videre er gået OK med at overskue opgaven, men at det er svært at forudsige de eksakte problemstillinger, som reformen vil afføde. Den store udfordring bliver sandsynligvis de studerende, som ”mangler lidt”.</p> <p>Ingen bemærkninger til ny meritprocedure – dog anses termen ”Studiecenter” som værende upræcis.</p>
--	---

<b>Punkt 5</b>	<b>Orientering om indstillinger vedr. bachelor- og kandidatrecrutering</b>
Beskrivelse	<p><i>Fremlægges af: Lisette</i></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• <i>Uddannelsesmesser og bachelorbog.</i></li><li>• <i>Kandidatbogen for 2014 og frem er nedlagt som en del af besparelser 2014. I stedet er det indstillet at kandidatsider på web prioriteres.</i></li></ul>
Referat	<p>Indstillinger omkring bachelorrecruteringen diskuteres. Det er vigtigt at fastholde, at messer og bachelorbog forudsætter hinanden, dvs. at hvis messerne skulle blive sparet væk, er der mindre ræson i at bevare bachelorbogen, og vice versa. Det blev fremhævet, at bachelorbogen alternativt kunne nytænkes, evt. mere i tråd med den internationale Study Guide.</p>

<b>Punkt 6</b>	<b>Overdragelse af ordførerskab + evaluering af båndets virke F14</b>
Beskrivelse	<p><i>Fremlægges af: Lisette og Esben</i></p> <p><i>Lisette giver stafetten videre til Jesper. Vi evaluerer på forårets arbejde i båndet og ser frem mod efterårets udfordringer. Op-gørelse af emneliste for F14 vedhæftet som bilag.</i></p>
Referat	<p>Lisette afspillede power point-show med opsummering af forårets store og små opgaver (se vedhæftede slides). Båndet takkede for fremlæggelsen og var samstemmende i vurderingen af F14 som et tilfredsstillende halvår.</p> <p>Båndet ser sharepoint-sitet som et nyttigt værktøj, der fortsat kan udvikles på, så det imødekommer de stigende krav til dokumen-</p>



	<p>tation og deslige. Der kunne med fordel arbejdes videre med prioriterings- og kategoriseringsparametre. Esben sørger for at lave et udspil med forslag til forbedringer, som han vender med Jesper.</p> <p>Lisette takkede for god ro og orden i sit halve år som ordfører. Der er ingen tvivl om, at ordfører/koordinator-konceptet er funktionsdygtig, selvom det forudsætter en stor arbejdsindsats for ordføreren.</p> <p>Lisette og Esben mødes med Jesper den 24. juni for at overdrage ordførerskabet.</p>
--	--

<b>Punkt 7</b>	<b>Hængepartier/tjekliste inden sommer</b>
Beskrivelse	<p><i>Fremlægges af: Lisette og Esben</i></p> <p><i>Deadline: Indmelding af person(er) der skal stå for fælles studievejledningsoplæg i oktober – FS/Arts.</i></p> <p><i>Status på studerende.au.dk: Fra Gitte Viftrup er oplyst, at der ønskes en fælles redaktionsgruppe mellem LMS og studieportaler – er der overblik over opgaven, og de personer der sidder i denne gruppe?</i></p>
Referat	<ul style="list-style-type: none"><li>• Film på portaler – temamøde med Mikkel Godsk</li><li>• FS og ARTS skal inden udgangen af juni udpege hver sin medarbejder til at lave fælles vejledningsoplæg i efteråret (se referat af 22. april eller i emnelisten under titlen "Vejledningsoplæg på tværs") <b>Note: Det bliver Lena Pradhan fra ARTS og Catalina Kjær fra Fælles Service.</b></li><li>• På næste båndmøde vil spørgsmålet om webressourcer blive drøftet (oprettet i emnelisten), herunder redaktionen for LMS/studerende.au.dk.</li><li>• Arbejdsgruppen for trivsel.au.dk vil blive taget op på et kommende møde</li><li>• Yderligere diskussion af SSV's rolle</li></ul>

<b>Punkt 8</b>	<b>Planlægning af efterårets møderække</b>
Beskrivelse	<p><i>Fremlægges af: Esben</i></p>



	<ul style="list-style-type: none"><li>• <i>Fastsættelse af første møde efter sommeren.</i></li><li>• <i>Fastsættelse af rotationsskema for mødested.</i></li><li>• <i>Drøftelse af hhv. "dagsordenspunkt" og "dagsordenstema"</i></li></ul>
Referat	<p>Første møde efter ferien bliver den 12. august, evt. 29. juli, hvis der er presserende emner. Datoen aftales dog endeligt med Jesper.</p> <p>Båndmøderne vil fortsat følge et rotationsskema. Eva starter med at lægge lokale til.</p> <p>Dagsordenspunkter + -tema kommer med i udspillet fra Esben vedr. forbedringer af sharepoint-site.</p>

<b>Evt.</b>	<b>Bordet rundt</b>
Beskrivelse	
Referat	<p>Anne: I forlængelse af årsrapporten vil Anne gerne invitere hver enhed til en faglig frokost for sammen at blive klogere på, hvilke slags vejledningsydelser der tilbydes rundt omkring.</p> <p>Esben: Driftsenheden er i færd med at etablere en længe ønsket studie-systemstrategigruppe, som dels kan formulere en overordnet systemstrategi og dels stå for prioritering af diverse udviklingsønsker. Gruppen skal have en bred sammensætning. Emnet har været til behandling i SNUK og UVA-EKA.</p>

**Dagsordenspunkter til næste møde (12.08):**

- Drøftelse af webressourcer
- Seneste nyt om fremdriftsreformen
- Vejledningsstrategi + procesplan for E14

**Kommende dagsordenspunkter:**

- Se sharepoint

**Kommende temaer:**

- Se sharepoint



Dagsordener udsendes torsdag eftermiddag, sidste frist for indsendelse af punkter er torsdag inden 12.

Side 7/7

Referatet sendes rundt onsdag og er godkendt fredag.

—

—

—